
A másik kérdésem lenne, hogy amikor kialakítják a csomagokat, megkérdezik-e 
a nézőket, vagy a Közüzemi Vállalat dönt esetleg erről?

D o m o k o s  István:
Jövő hónapra szeretnénk készíteni egy olyan előterjesztést, hogy mit nézhet a 

város a kábel TV-n, mert ne a Közüzemi Vállalat dönse el.
A másik dolog, a Közüzemi Vállalat, miért ott kezdte el a kábel átépítést ahol 

van, és miért nem ott, ahol nincs kábel?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egyéni szerződést kötöttünk a Közüzemi Vállalattal. Nem szólhatunk bele, 

mint képviselők a vállalat működésébe, mint állampolgár, aki szerződésben van 
vele, úgy már igen.

S a j t o s  János:
A Készenléti lakótelepen a Baglyas felőli oldalon, mindkét alumínium táblát 

kifűrészelték. Az lenne a kérésem, hogy legközelebb vas csőre rakják le.

Dr. F e k e t e  Antal János:
A szovjet sírok áthelyezésével kapcsolatban folyamatosan tárgyalásban 

vagyunk. Kocsis ezredes úr a HM-ből március 24-én a helyszínen megtekinti a 
sírokat, és akkor mondja el, hogy hogyan lehetne megoldani. Kormányközi 
vegyes bizottság dönt a sírok áthelyezésének a kérdéséről. Dokumentumokat, 
fényképeket, térképet kell készíteni, és az áthelyezőnek kell az összes költséget 
vállalni.

Palota Szálló ügyével kapcsolatban folyamatban van a munkabizottság 
működése. Vanyó Miklós úr még nem tette le a munkabizottság asztalára a 
kalkulált árajánlatát,  ezt követően tudjuk az anyagot a Képviselő-testület elé 
hozni.

A harmadik dolog, pedig a környezetvédelmi főelőadónak meghagytam azt, 
hogy szennyvízcsatorna rákötésekre dolgozzunk ki egy intézkedési tervet, 
amelyről a Képviselő-testületet is tájékoztatni fogom.

Jámbor A tti la  képviselő 15,55 órakor bejött. A létszám 17 fő .

D o m o k o s  István:
A szovjet sírokkal kapcsolatban szeretnék szólni. 1988-89-ben a szovjet 

nagykövet a hozzájárulását adta, hogy át lehet telepíteni a sírokat. Javasolnám, 
hogy a követségi határozatot vegyük elő, vagy keressük meg.

Dr. F e k e t e  Antal János:
Van egy megállapodás arra, hogy a hadisírok ott maradnak ahol vannak. Ezt 

követően, ha különösebb fontos érdek - erre mondtuk azt, hogy a város főterén 
van -, főközlekedési út mellett, azért lenne jó megnézni.

C s ő v á r i  János:
Van egy javaslatom, hogy két önként jelentkező képviselő is vegyen részt 

ebben a dologban.
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D o m o k o s  István:
Gondolkodni kellene azon, mivel közeledik a 2000. év, hogy nekünk is kellene 

pályázni, egy köztéri szobor állításával.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha több hozzászólás nincs, megköszönöm a jelenlévők munkáját, 10 perc 

szünet után zárt üléssel folytatjuk.
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